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Az Ön által „Hogyan lesz több pénz a fogyatékos ügyre?” címen, K/610. számon benyújtott
írásbeli kérdésre az alábbi tájékoztatást adom .
Ön, aki szociális és munkaügyi miniszter is volt, olyan kérdéssel fordult hozzám, amelyr e
akkor se tudta a választ, amikor vezette a tárcát .
Csodálkozom, hogy a fogyatékos ügyre vonatkozó aggodalmának egyáltalán nem adott
hangot akkor, amikor 3,8 millió forint jubileumi jutalomban részesült, majd 9 millió forinto s
szerződést kötött az „Út a munkához” program monitorozására azzal a minisztériummal ,
melynek élérő l leváltották .
Meglepő , hogy ez a kérdés csak most foglalkoztatja, mivel nem kért felvilágosítást se m
miniszter utódjától, Dr. Herczog Lászlótól, sem két államtitkárától, Korózs Lajostól, illetv e
Simon Gábortól . Ez utóbbi azért is érthetetlen, mivel a három említett vezet őből Simon Gábor
még mindig aktívan politizál az MSZP frakció tagjaként .
Hozzám intézett kérdésének pénzügyi forrásokat firtató részére azt válaszolom, hogy azza l
tudunk gazdálkodni, ami a felelőtlen, átgondolatlan politikájuk után megmaradt — vagyi s
szűkösek a rendelkezésünkre álló pénzforrások .
Ön felrója a törvénykezési dömpinget, a 29 pontos akciótervet anélkül, hogy figyelemb e
venné azt, hogy miért is van erre szükség .
Ha elkerülte volna a figyelmét mindaz, ami a parlamenti vitában elhangzott, tájékoztato m
arról, hogy a legfontosabb feladat a gazdaság talpra állítása. Kizárólag jól működő gazdaság
képes megteremteni azokat a forrásokat, amelyek lehet ővé teszik a fogyatékos emberek és a
megváltozott munkaképesség űek foglalkoztatását, társadalmi befogadását és önbecsülésü k
visszaadását .
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